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@minvwsnil; EE] ENEDEEEIGrvm
Sent. Thur 2/11/2021 1:46:29 PM
Subject: RE: eerste prik AstraZeneca

Received: Thur 2/11/2021 1:46:37 PM

REACTIE IN ROOD

ven: EEE NE EEE (ERED) EEE irs. >Verzonden: donderdag 11 februari 2021 14:02

an:HEE,IE IE (EEE) “TEEN iv IE) EIEN IEEE vit

Onderwerp: FW: eerste prik AstraZeneca

Zie hieronder. Bij de GGD wordt toch ook met BioNTechPfizer geprikt?

Verzonden: donderdag 11 februari 2021 13:53

Onderwerp: RE: eerste prik AstraZeneca

Beste allemaal,

Bijgaand bericht dat we morgenochtend op de site GGD GHOR willen gaan plaatsen. Volgens mij sluit het naadloos aan op RIVM

bericht, maar mocht ik daarbij dingen over het hoofd zien, dan hoor ik dat graag.

GGD start vaccineren van AstraZeneca

Vandaag heeft GGD Haaglanden voor het eerst het AstraZeneca vaccin in Nederland gebruikt. Vanaf maandag wordt AstraZeneca

op alle GGD vaccinatielocaties gebruikt. De GGD gebruikt AstraZeneca voor het vaccineren van zorgmedewerkers in verpleeghuizen

en kleinschalige woonvormen die in januari nog geen vaccin kregen. Ook mensen werkzaam in de revalidatiezorg en

gehandicaptenzorg gaan door de GGD met AstraZeneca gevaccineerd worden. GRAAG OOK WIJKVERPLEGING ERGENS NOEMEN

De GGD ziet er naar uit om AstraZeneca te gaan gebruiken. Het vaccin wordt de komende weken ingezet om 69.000 medewerkers

in de langdurige zorg, 4.300 revalidatiemedewerkers en 170.000 medewerkers in de gehandicapten te beschermen tegen COVID

19. WIJKVERPLEGING Het overgrote deel van deze medewerkers wordt uitgenodigd door hun werkgever om een afspraak te

maken met de GGD. 50.000 medewerkers in de langdurige zorg stonden nog op een wachtlijst terecht gekomen ZIN LOOPT NIET.

Zij worden per SMS uitgenodigd om alsnog een afspraak te maken.

Nu de GGD — naast Bpf— ook AstraZeneca kan gebruiken wordt het vaccinatietempo verder verhoogd. Inmiddels zijn (XXX stand

van komende vrijdag) door de GGD’en gevaccineerd. De huidige vaccinatiecapaciteit van 200.000 per week wordt uitgebreid tot

450.000 per week in april en tot mogelijk 700.000 per week in juni. Deze capaciteit is gebaseerd op de huidige leverschema’s van

de vaccins.

De GGD wil voortdurend beschikbaar vaccin zo snel als mogelijk gebruiken ANDERS FORMULEREN: BESCHIKBAAR VACCIN WORDT

ZSM TOEGEDIEND. Daarvoor wordt het aantal vaccinatielocaties stapsgewijs uitgebreid. In januari is gestart met 25 locaties. Dit

aantal zal stijgen tot zo’n 40 in februari en 110 tot 120 in mei. Daarbij is het uitgangspunt dat locaties zo grootschalig zijn als nodig

is en fijnmazig als kan. Daarom komt er steeds groter variéteit van grote en kleine locaties.

Van: Marcel Baas dhaaglanden.nl>

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:39

Aan: ERE] SES BES

CC: BEARCAT ERED

@ minvws.nl>; Bureau Stuur <EaE@ bureaustuur.nl>

Onderwerp: Re: eerste prik AstraZeneca

Beste allen,
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vetaas is min cotecsRR EC
Voor wat betreft de vraag waar en hoe laat vrijdag: locatie is het terrein van het Cars Jeans Stadion ADO Den Haag. De

eerste AZ-vaccinatie vindt bij mijn beste om 09:00 plaats. Ik heb die vraag nog uitstaan bij mijn collega's, maar zonder

tegenbericht voor het einde van de dag mogen jullie hier dus van uitgaan.

Is hiermee jullie vraag beantwoord?

Mochten er vragen of opmerkingen zijn, let me know. Moet even bij- en opschakelen nu, dus bel of mail me gerust.

Met vriendelijke groet,

GGD
Haaglanden

postadres:
Postbus 16130

2500BC Den Haag

(088) 355 01 00

Bezoekadres:

Westeinde 128

2512 HE Den Haag

www.ggdhaaglanden.nl
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Verzonden: woensdag 10 februari 2021 09:38

ggdhaaglanden.nl>

Onderwerp: RE: eerste prik AstraZeneca

Beste allen,

Jullie kunnen hiervoor het beste contact opnemen met mijn leidinggevende,IEEE
dhaaglanden.nl.

Groet,

ven: FEED EE HE REED mins.

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 17:58

Onderwerp: RE: eerste prik AstraZeneca

Bedankt [EIEN 1s al duidelijk waar en hoe laat het vrijdag plaatsvindt?

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 17:19

BEN) EEE inv; IEEE evr. IEE IEEE
ggdhaaglanden.nl>

1 EE) SEEN ins. NETS ENED ED ED
bureaustuur.nl>

Onderwerp: RE: eerste prik AstraZeneca

Beste allemaal,

Ik voeg (GGD Haaglanden), (RIVM) enEE GGD GHOR) even toe aan deze mail

wisseling zodat we elkaar richting vrijdag allemaal weten te vinden

Komende vrijdag vindt inderdaad de eerste vaccinatie AstraZeneca bij GGD Haaglanden geplaats. Maandag wordt hiermee ook in

de andere regio’s gevaccineerd.

Ik voel bij niemand de behoefte om er een grote persoploop van te maken. Dat maakt aanwezigheid van directeur wat mij betreft

ook niet zo voor de handliggend.

Tegelijkertijd willen we moment wel markeren. Dit moment kunnen we goed gebruiken dat we (ondanks de sneeuw) gewoon volop

aan de slag blijven.

VWS, RIVM, en GGD zullen allemaal vanuit eigen perspectief ongetwijfeld verhaal willen vertellen. Goed om vooraf elkaars verhaal

te kennen zodat die verhalen elkaar versterken. Actie voor woensdag en donderdag.

GGD Haaglanden krijgt nu al vragen van pers om aanwezig te zijn. Verzamelt en beziet wat mogelijk is maar zal niet actief gaan

uitnodigen.

Groeten,

vers ENE, 5 IE ERIE minus

0mins.[ESEES EE. OD (EXE
Onderwerp: eerste prik AstraZeneca
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BesteBES.
Als ik het goed begrepen heb, mikken jullie als GGD op de eerste prik AstraZeneca komende vrijdag in de regio Haaglanden.
Zouden jullie ons kunnen informeren over de locatie en het tijdstip en jullie ideeén over media/communicatie?

Vanuit VWS zouden we namelijk graag via onze social media kanalen aandacht aan dit moment willen besteden, vandaar mijn

collega's| aen in de cc.

Voor zover ik nu heb kunnen achterhalen, starten de huisartsen later met prikken met dit vaccin, dus dan heeft de GGD echt de

eerste prik. Ervan uitgaande dat met de andere GGD regio’s/DPG’s is afgestemd dat in Haaglanden de eerste prik wordt gezet. En

de anderen dus uurtje later starten;)

Goed om te weten dat ook de woordvoerder van het vaccin AstraZeneca bij mij heeft geinformeerd naar de plannen rondom de

eerste prik. Misschien goed om haar ook op de hoogte te houden. Uit ervaring met de andere eerste prikken verwacht ik dat de NL

IEEE: =: wil aansluiten ;). Ik heb in elk geval aangegeven dat jullie in de lead zijn.

Hoor graag van jullie, alvast dank!

Hartelijke groet,

Woordvoerder minister De Jonge

De disclaimer van toepassing op e-mail van de gemeente Den Haag vindt u op: http://www.denhaag.nl/disclaimer


